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Protokół Nr XIII/11 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej 28 września 2011 r. 

 
Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miasta przy ul. Piramowicza 32 i trwała od 
godz. 14.00 do 00.35. 
 
Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot.  
Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformowała, że sesja jest prawomocna – w 
chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 17 radnych, a po 
przybyciu kolejnych radnych obecnych było 22 (nieobecny radny Wiesław Fąfara). 
Lista obecności dołączona jest do protokółu 
 
Ad. 2. 
Rada Miasta zatwierdziła bez zastrzeżeń protokół Nr XII/11 z sesji, która odbyła się 
31 sierpnia 2011 r.  
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku dziennego trzynastej sesji 
przewodnicząca obrad poinformowała o wniosku prezydenta miasta  w sprawie  
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia stref płatnego 
parkowania, określenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefach płatnego parkowania 
na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle  
Uzasadniając wniosek wskazała na brak opinii Zarządu Powiatu do ww. projektu 
uchwały. 
Radni jednogłośnie, tj.  19 głosów „za” przyjęli wniosek. 
 
Wojciech Jagiełło złożył wniosek o przesunięcie  z punktu 10. na punkt 6. tematu 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych, Odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania 
Wyraził obawy, że przy tak obszernym porządku obrad, interpelacje będą zgłaszane w 
późnych godzinach nocnych pod nieobecność urzędników uprawnionych do  
udzielenia odpowiedzi. 
 
Rafał Olejnik  przypomniał, że radni składają do przewodniczącej Rady Miasta 
pisemne interpelacje na początku obrad w celu umożliwienia kierownikom wydziałów 
i gminnych jednostek przygotowanie odpowiedzi. W związku z tym jest przeciwny 
aby punkt ten przesuwać do pierwszej części porządku obrad.  
„za” wnioskiem oddano 4 głosy 
„przeciw” 11  
„wstrzymujących się” 3 głosy 
Rada nie przesunęła z punktu 10 na punkt 6 porządku obrad tematu Interpelacje, 
zapytania i oświadczenia Radnych.  
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Następnie przewodnicząca sesji odczytała pismo prezydenta miasta z dnia 27.09.br w 
którym wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad: 
- zmienionego projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 
dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości 
dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin opieki nad dzieckiem, maksymalnej 
opłaty za wyżywienie oraz warunków całkowitego lub częściowego zwolnienia od 
ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 
- projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu żłobków prowadzonych przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle. 
(pisemny wniosek wraz z uzasadnieniem dołączony jest do protokółu) 
 
Przeciw wnioskowi wypowiedzieli się Grzegorz Mankiewicz, Wojciech Jagiełło. 
Swoje stanowisko radni uzasadnili brakiem czasu na poznanie treści wyżej 
wymienionych projektów uchwał, gdyż zostały one przedłożone w trakcie sesji. 
Podkreślali również potrzebę skierowania tych projektów pod obrady branżowych  
komisji problemowych.  
 
Przewodnicząca Rady Elżbieta Czeczot na wstępie przypomniała, że radni na 
czerwcowej sesji podjęli uchwałę ustalającą statuty żłobków prowadzonych przez 
Gminę Kędzierzyn-Koźle. Dzisiejszy projekt uchwały w niewielkim zakresie różni się 
od uchwalonego, tj. został uzupełniony o dwie regulacje na brak których zwrócił 
uwagę Wojewoda. Zmiany te znajdują się w § 8 i § 12 projektowanych statutów. Na 
zakończenie wyraziła nadzieję, że radni dla dobra mieszkańców zainteresowanych 
rozwiązaniem problemu żłobkowego w Gminie pochylą się nad przedłożonym 
projektem uchwały.  
 
Zbigniew Barszcz popierając wniosek prezydenta miasta wskazał na obszerne 
uzasadnienie do wniosku.  
 
Ryszard Pacułt poprosił o wyjaśnienie różnicy w § 12 statutu żłobka nr 3 i pozostałych 
żłobków, tj. nr 6 i nr 10 w których treść § 12 jest taka sama. 
 
Halina Damas-Łazowska, doradca prezydenta miasta ds. oświaty, kultury i sportu 
wyjaśniła, że jest to błąd powstały przy kopiowaniu – treść § 12 powinna być taka 
sama dla wszystkich trzech statutów żłobków.   
 
Grzegorz Mankiewicz podzielił się uwagą, że jest to przykład potwierdzający potrzebę 
skierowania projektów uchwał do zaopiniowania właściwym komisjom 
problemowym, gdyż obawia się że podobnych błędów może być więcej. 
 
Rafał Olejnik zaproponował zamknięcie dyskusji i kontynuowanie jej w dalszej części 
obrad jeżeli okaże się, że radni w głosowaniu wprowadzą uzupełnienie do porządku 
dziennego sesji. 
 
Wypowiedź Rafała Olejnika poparł Grzegorz Peczkis. 
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Prowadząca obrady upewniła się u radcy prawnego, że zmieniony projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych 
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar 
godzin opieki nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków 
całkowitego lub częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka w 
żłobku można wprowadzić do porządku obrad bez głosowania - w miejsce projektu 
uchwały ujętego w  punkcie 7.9. 
 
Następnie poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu żłobków prowadzonych przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle. 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 2 
„wstrzymujących się 3 głosy 
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 7.10. 
 
Kolejne głosowania dotyczyły wniosków prezydenta miasta o wprowadzenie do 
porządku obrad projektów uchwał: 

1) w sprawie przekazania środków finansowych dla policji – radni jednogłośnie, 
tj. 19 głosów „za” uzupełnili porządek obrad. 

Prowadząca obrady poinformowała, że ww. projekt uchwały wprowadza po punkcie 
dot.  zmian w budżecie, 
 

2) w sprawie odwołania Aliny Janik ze stanowiska  Skarbnika Miasta Kędzierzyn-
Koźle oraz w sprawie powołania Pani Joanny Hariasz na stanowisko Skarbnika 
Miasta Kędzierzyn-Koźle – radni jednogłośnie, tj. 20 głosów „za” uzupełnili 
porządek obrad o ww projekty uchwał. 

Prowadząca obrady poinformowała, że ww. projekt uchwały wprowadza po punkcie 
dot.  zmian stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych na rok 2011. 
 
Grzegorz Mankiewicz złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał w 
sprawie : 

1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Kędzierzyn-Koźle na lata 2011-2015, 

2. zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

3. zmiany zasad zbywania komunalnych lokali mieszkalnych i użytkowych, 
4. warunków udzielenia i wysokości stawki procentowej bonifikaty od ceny 

sprzedaży komunalnego lokalu mieszkalnego i komunalnego budynku 
mieszkaniowego stanowiącego w całości przedmiot najmu lub dzierżawy, 

 
Uzasadniając wniosek poinformował, że komisja finansowo-gospodarcza nie 
wypracowała opinii do powyższego pakietu projektów uchwał, gdyż przyjęła wniosek 
o jego zdjęcie z porządku obrad. Powodem decyzji komisji była nieobecność na 
posiedzeniu prezydenta oraz jego zastępcy, tj. osób które zdaniem członków komisji 
mogły udzielić odpowiedzi na pytania radnych.  
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Rafał Olejnik zwrócił uwagę na istotne znaczenie pakietu powyższych uchwał dla 
dalszego funkcjonowania MZBK. Poinformował również, że dwie komisje 
problemowe  pozytywnie zaopiniowały ten pakiet. W związku z tym zaproponował 
aby nie zdejmować z porządku obrad sesji tych projektów lecz zwołać komisję 
finansową w czasie przerwy w obradach Rady. Na zakończenie wyraził żal, że 
członkowie komisji nie skorzystali z wiedzy dyrektora MZBK i kierownika Wydziału 
Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia lecz zdjęli projekty uchwał z 
porządku obrad. 
 
Ewa Dudzińska, Z-ca Prezydenta Miasta na wstępie wyjaśniła, że ważne względy 
rodzinne spowodowały, że w czwartej godzinie posiedzenia  musiała opuścić obrady   
komisji. Jednocześnie zaznaczyła, że w posiedzeniu uczestniczyły inne kompetentne 
osoby mogące udzielić wyjaśnień  członkom komisji. Były to dyrektor MZBK, 
kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia, kierownik 
Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego oraz 
przedstawiciel biura radców prawnych. Na zakończenie wskazała na istotny wpływ   
pakietu projektowanych uchwał na gospodarowanie zasobem mieszkaniowym Gminy. 
Zaapelowała do radnych o pochylenie się nad tym zagadnieniem i podjęcie 
stosownych uchwał.  
 
Grzegorz Mankiewicz podzielił się obawami, że  zaopiniowanie czterech ważnych  
projektów uchwał zajmie więcej czasu niż zwyczajowe przerwy ogłaszane w trakcie 
sesji. Ponadto wyraził dezaprobatę z powodu forowania praktyki podejmowania 
uchwał z pominięciem opinii branżowych komisji. 
 
Elżbieta Czeczot nie zgodziła się z tą krytyką, jednocześnie podkreśliła że radni mieli 
możliwość zapoznania się z treścią projektów uchwał, gdyż zostały one skierowane  
do trzech komisji problemowych.  
 
Grzegorz Chudomięt na wstępie podzielił się uwagą, że ze zdziwieniem wysłuchał 
informacji, iż powodem zdjęcia z porządku obrad komisji pakietu projektów uchwał 
była nieobecność na posiedzeniu prezydenta miasta. Jednocześnie przypomniał, że w 
poprzedniej kadencji prezydent również nie uczestniczył w pracach komisji 
problemowych, a zdarzały się także przypadki absencji prezydenta na sesji. W dalszej 
części zwrócił się do członków komisji finansowej z pytaniem czy na posiedzeniu 
padło pytanie do przedłożonego pakietu projektów uchwał, na które nie została 
udzielona odpowiedź.  
 
Mirosław Wantuła wyjaśnił, że dyskusja nad ww. pakietem nie została podjęta, gdyż 
komisja przyjęła wniosek radnego Grzegorza Mankiewicza o zdjęcie tych projektów 
z porządku posiedzenia. 
 
Grzegorz Chudomięt podzielił się uwagą iż nie widzi powodów zdejmowania z 
porządku sesji projektów uchwał zaplanowanych do realizacji w punkcie 1-4. 
Przypomniał, że na posiedzeniu komisji finansowej były obecne osoby gotowe do 
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udzielenia odpowiedzi na pytania radnych, jednak przed przystąpieniem do prac 
związanych z wypracowaniem opinii do projektów uchwał komisja przyjęła wniosek i 
zdjęła je z porządku posiedzenia. 
 
Rafał Olejnik upewnił się, czy przewodniczący komisji finansowej jest gotów zwołać 
w dniu dzisiejszym posiedzenie. 
 
Łukasz Szostak, z-ca przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej 
zadeklarował zwołanie komisji w celu wypracowania stanowiska do projektów 
uchwał. 
 
Elżbieta Czeczot poparła  zaproponowane rozwiązanie organizacyjne.  
Następnie poddała pod głosowanie wniosek Grzegorza Mankiewicza o zdjęcie z 
porządku obrad projektów uchwał w sprawie : 
1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2011-2015, 
2. zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, 
3. zmiany zasad zbywania komunalnych lokali mieszkalnych i użytkowych, 
4. warunków udzielenia i wysokości stawki procentowej bonifikaty od ceny sprzedaży 

komunalnego lokalu mieszkalnego i komunalnego budynku mieszkaniowego 
stanowiącego w całości przedmiot najmu lub dzierżawy, 

 
„za” oddano 2 głosy 
„przeciw” 13, 
„wstrzymujących się” 3 głosy. 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady.  
 
Radni nie zgłosili więcej wniosków do porządku obrad.  
 
Rada Miasta obradowała na  sesji XIII według niżej przedstawionego porządku 
dziennego: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2011r. 
6. Efekty działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie. 

1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Kędzierzyn-Koźle na lata 2011-2015, 

2. zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

3. zmiany zasad zbywania komunalnych lokali mieszkalnych i użytkowych, 
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4. warunków udzielenia i wysokości stawki procentowej bonifikaty od ceny 
sprzedaży komunalnego lokalu mieszkalnego i komunalnego budynku 
mieszkaniowego stanowiącego w całości przedmiot najmu lub dzierżawy, 

5. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa 
własności nieruchomości niezabudowanej składającej się z działki nr 738/8               
o powierzchni 0,3036 ha, położonej w Kędzierzynie -Koźlu w obrębie Kłodnica 
w rejonie ul. Jagiellońskiej, 

6. określenia zasad i trybu przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia sportowe 
oraz rodzaju i wysokości tych nagród, 

7. przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska Opolskiego w Opolu, 
8. ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez 

Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar 
godzin opieki nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków 
całkowitego lub częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka w 
żłobku 

9. ustalenia statutu żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
10. zmiany uchwały Nr VIII/98/11 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia                   

28 kwietnia 2011 r. w sprawie opłat za świadczenie usług wykraczających poza 
realizację podstawy programowej wychowania przedszkolnego                        
w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle, 

11. wysokości i zasad udzielania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 
żłobki lub kluby dziecięce w Gminie Kędzierzyn-Koźle 

12. podjęcia działań zmierzających do przekształcenia zakładu budżetowego pod 
nazwą Miejskie Składowisko Odpadów w Kędzierzynie-Koźlu, 

13. podjęcia działań zmierzających do przekształcenia zakładu budżetowego pod 
nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu, 

14. zwolnienia z podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc 
inwestycyjną, 

15. zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzania poboru opłaty 
targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich 
wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień z opłaty targowej na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle, 

16. zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa 
oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

17. zmian w budżecie miasta na rok 2011, 
18. udzielenia pomocy finansowej policji  
19. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej, 
20. zmiany uchwały w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów 

budżetowych na rok 2011. 
21. odwołania Pani Aliny Janik ze stanowiska  Skarbnika Miasta Kędzierzyn-Koźle 
22. powołania Pani Joanny Hariasz na stanowisko Skarbnika Miasta Kędzierzyn-
Koźle 

 
8. Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
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9. Wybory ławników sądowych na kadencję 2012-2015. 
10. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje           

i zapytania. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawiła Elżbieta Czeczot Przewodnicząca Rady 
Miasta.  

(pisemna informacja dołączona do  protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Tomasz Wantuła Prezydent Miasta. 

(pisemna informacja dołączona do protokołu) 
 
Ad. 5. 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2011r. 
 
Alina Janik, skarbnik miasta poinformowała radnych, że prezydent miasta w terminie 
ustawowym, tj. do 30 sierpnia złożył do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2011 r. oraz sprawozdanie z 
wykonania wieloletniej prognozy finansowej. Do dnia dzisiejszego (28.09.) prezydent 
nie otrzymał opinii RIO do  wymienionych wyżej sprawozdań.  
W dalszej części omawiając sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za I półrocze   
2011 r. poinformowała, że dokonana analiza tego sprawozdania nie wykazała zagrożeń 
w jego realizacji. Nie stwierdzono zatorów płatniczych, wszystkie zobowiązania 
regulowane były w terminie. Optymistycznie przedstawia się również realizacja 
dochodów, co znalazło potwierdzenie w zaproponowanych zmianach do budżetu 
miasta.  
 
Hubert Majnusz poprosił o informację, czy optymistyczna ocena wykonania 
dochodów uwzględnia fakt, że część osób już na początku roku reguluje w całości 
podatek od nieruchomości. Oznacza to, że w II półroczu wpływy z tego tytułu będą 
niższe, a w związku z tym obawia się, że wystąpi konieczność szukania oszczędności. 
 
Alina Janik, skarbnik miasta zapewniła, że planując wspólnie z prezydentem miasta 
budżet miasta stosują zasadę ostrożnego planowania. W dalszej części wskazała na 
elementy, które pozwoliły na wyliczenie dochodów do budżetu miasta.   
 
Następnie radni wysłuchali informacji przewodniczących komisji problemowych na 
temat dot. realizacji budżetu miasta za I półrocze 2011 roku: 
- Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała informację o realizacji 
budżetu miasta za I półrocze 2011 r. 
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- Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości informację o 
realizacji budżetu za I półrocze 2011 r.  
- Komisja Prawno-Administracyjna przyjęła do wiadomości informację o realizacji 
budżetu za I półrocze 2011 r.  
- Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny  przyjęła do wiadomości informację 
o realizacji budżetu za I półrocze 2011 r.  
 
Stanisław Gładysz nawiązując do pozycji dot. wpływów z tytułu podatku od osób 
fizycznych, podzielił się uwagą, że gdyby ta tendencja utrzymała się to będzie 
oznaczało spadek koniunktury w mieście.   
 
Skarbnik miasta wyjaśniła rolę ministra finansów w planowaniu dochodów gminy  z 
tytułu udziału w podatku dochodowym  od osób fizycznych. 
 
Prowadząca obrady upewniwszy się, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, zamknęła 
realizację ww. punktu. 
 
Ad. 6. 
Efekty działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego. 
 
Genezę utworzenia spółki, jej główne cele, stan prac związanych z wdrożeniem 
projektu uzbrojenie Pola Południowego, sytuację bieżącą w tym uwarunkowania 
mające wpływ na pozyskanie inwestorów przedstawił Marek Gogołowicz, dyrektor 
Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego. Radni obejrzeli również 
prezentację, która uzupełniała omawiane zagadnienia.  
Na zakończenie podziękował radnym  V i VI kadencji, w tym członkom Komisji 
Strategii i Rozwoju za dotychczasową dobrą współpracę. Jednocześnie wyraził 
nadzieję, że wspólny trud przyniesie wkrótce efekty. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
- Zbigniew Barszcz interesował się stopniem wykorzystania powierzchni gruntów, 
którymi dysponuje KKPP (nie licząc Pola Południowego), wysokością stawek czynszu 
oraz czy dyrektor KKPP będzie ubiegał się w najbliższym czasie o środki z budżetu 
miasta. 
 
- Grzegorz Chudomięt poprosił o informację na temat wyniku finansowego spółki za 
2010 rok, wysokości umorzeń gminnego podatku od nieruchomości w 2010 r. 
 
- Adam Sadłowski na wstępie poinformował, że jest rozczarowany prezentacją, gdyż 
nie zawiera informacji o aktualnej sytuacji parku przemysłowego. 
W dalszej części poprosił o informację na temat: 
- stanu liczbowego firm w chwili utworzenia KKPP i na dzień dzisiejszy,  
- realizowanej strategii marketingowej 
- prowadzonych rozmów z potencjalnymi inwestorami i uzyskanych efektów. 
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Na pytania radnych odpowiedzi udzielił Marek Gogołowicz, część odpowiedzi była 
wyczerpująca a część niepełna. 
 
Grzegorz Mankiewicz na wstępie podzielił się uwagą, że dyrektor KKPP nie potrafi od 
razu udzielić odpowiedzi na temat wyniku finansowego spółki za 2010 r. lecz zasłania 
się potrzebą sięgnięcia do dokumentów, a w przypadku pytań dot. prowadzonych 
rozmów z inwestorami zasłania się tajemnicą. 
W dalszej części wyraził żal z powodu odrzucenia przez KKPP korzystnej oferty ZAK 
dot. zamiany atrakcyjnych działek. 
 
Z powyższymi zarzutami nie zgodził się dyrektor KKPP – przedstawił swój punkt 
widzenia.  
 
Grzegorz Mankiewicz kontynuując pytania zwrócił się do prezydenta o informację na 
temat zaawansowania rozmów z właścicielem terenu po tartaku w sprawie zamiany 
gruntu. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta udzielił stosownej odpowiedzi, jednocześnie 
poinformował o trwających negocjacjach. 
 
Grzegorz Chudomięt przypomniał, że teren ten obecnie pełni rolę dzikiego wysypiska. 
 
Adam Sadłowski podzielił się uwagą, że przedstawiona prezentacja nie zaspokoiła 
oczekiwań radnych, gdyż nie otrzymali oni informacji na temat wyników finansowych 
spółki. W dalszej części zaproponował przeprowadzenie audytu za okres 5 lat.  
 
Marek Gogołowicz podkreślił, że KKPP jest spółką prawa handlowego i działa 
zgodnie z Kodeksem Spółek Handlowych. Poinformował również o organach 
nadzorujących działalność spółki. Nie zgodził się z uwagą, że informacja jest niepełna, 
gdyż efekty działalności parku przemysłowego zostały radnym zaprezentowane. 
 
Grzegorz Mankiewicz na wstępie upewnił się czy sprawozdanie finansowe za rok 
2010 zostało opublikowane w Monitorze. Po uzyskaniu negatywnej odpowiedzi  
podzielił się uwagą, że sprawozdania finansowe za poprzednie lata są dostępne w 
Sądzie Gospodarczym. Następnie zwrócił się z wnioskiem do prezydenta miasta (jako 
jednego z członków zgromadzenia wspólników)  o przedłożenie  na najbliższe 
posiedzenie komisji finansowo-gospodarczej oraz komisji strategii i rozwoju 
kompletnych sprawozdań finansowych za lata 2005-2009, co pozwoli na prześledzenie 
działalności KKPP. 
 
Grzegorz Chudomięt zaproponował aby ww. sprawozdań nie powielać dla wszystkich 
radnych lecz umieścić je w poczcie elektronicznej do pobrania. W dalszej części 
przypomniał funkcję Rady Miasta jako organu kontrolnego działalności prezydenta, 
który z kolei sprawuje nadzór nad działalnością parku przemysłowego. W związku z 
tym pytania radnych do dyrektora KKPP na temat wyników finansowych spółki są 
zasadne. 
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Andrzej Kopeć na wstępie podzielił się uwagą, że dzisiejszą prezentację dyrektor 
KKPP nie poprowadził z korzyścią dla siebie, tj. w taki sposób aby przedstawić swoje 
osiągnięcia. Przypomniał o zaangażowaniu dyrektora w utworzenie na terenie KKPP 
Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej oraz w realizację projektu pola 
południowego. Zwrócił uwagę, że unikanie podawania liczb na temat wyników 
finansowych spółki, spowodowało tylko niezadowolenie radnych i złe nastawienie do 
całego projektu jakim jest park przemysłowy. Natomiast pełna informacja – 
niezależnie czy wynik jest dodatni czy ujemny - pozwoliłaby na dyskusję o 
przyczynach i możliwych rozwiązaniach korzystnych dla spółki. Na zakończenie 
podkreślił, że jest pełen uznania dla dotychczasowych dokonań dyrektora na rzecz 
parku przemysłowego. 
 
Prezydent Miasta Tomasz Wantuła  podkreślił rangę parku przemysłowego, jako 
podmiotu utworzonego w celu ściągnięcia inwestorów do miasta. Przypomniał 
również, że gmina nie jest jedynym właścicielem spółki. Zasygnalizował o działaniach 
pozostałych udziałowców (ZAK i Holding Blachownia) dot. zmiany formuły 
funkcjonowania spółki. 
 
Grzegorz Peczkis podzielił się uwagą, że realizacja punktu dobiega końca a radni do 
tej pory nie otrzymali informacji o jaką prosili. 
 
Tomasz Wantuła zadeklarował przygotowanie dla komisji danych o które wnioskowali 
Grzegorz Mankiewicz i Grzegorz Chudomięt. Jednocześnie zgodził się ze 
stanowiskiem dyrektora Parku, który niektórych rozmów z potencjalnymi podmiotami 
nie ujawnia.  
 
 
Prowadząca obrady zaproponowała dziesięciominutową przerwę, w trakcie której 
dyrektor KKPP odpowie zainteresowanym radnym na pytania. 
Następnie zwołane zostanie posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej, w celu 
zaopiniowania projektów  uchwał w sprawie: 
1. Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2011-2015, 
2. zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, 
3. zasad zbywania komunalnych lokali mieszkalnych i użytkowych, 
4. warunków udzielenia i wysokości stawki procentowej bonifikaty od ceny sprzedaży 

komunalnego lokalu mieszkalnego i komunalnego budynku mieszkaniowego 
stanowiącego w całości przedmiot najmu lub dzierżawy. 

Jednocześnie zachęciła do udziału w posiedzeniu pozostałych radnych, niebędących w 
składzie ww. komisji, a którzy mają pytania do tematyki ujętej w projektach uchwał. 
Ich udział w pracy komisji finansowej skróci dalszą dyskusję na sesji i usprawni 
dalszy przebieg obrad Rady.  
Radni nie wnieśli uwag do propozycji przewodniczącej obrady. 
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I tak: 
- od 17.10 do 17.25. chętni radni spotkali się z dyrektorem KKPP. 
- od 17.35 do 19.45 odbyło się posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej 
- od 19.45 do 20.00 przerwa w obradach Rady. 
 
Po wznowieniu obrad, stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 7 
porządku obrad. 
 
Ad. 7. 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2011-2015, 
 
 
Przewodniczący komisji problemowych: 
- Finansowo-Gospodarczej 
- Prawno-Administracyjnej 
- Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 
poinformowali, że komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Kędzierzyn-Koźle na lata 2011-2015, wraz z autopoprawką. 
 
Prowadząca obrady po otwarciu dyskusji przypomniała o odbytym, tuż przed 
wznowieniem obrad Rady,  posiedzeniu komisji finansowej na którym zainteresowani 
radni mieli możliwość dyskutowania i wysłuchania wyjaśnień do zgłoszonych pytań. 
 
Grzegorz Chudomięt zawnioskował aby przejść do głosowań poszczególnych 
projektów uchwał i nie podejmować dyskusji. 
 
Elżbieta Czeczot podziękowała za ww. wniosek Poinformowała również, że 
ogłaszając przerwę w obradach Rady dla zwołania komisji finansowo-gospodarczej, 
założyła, że dyskusja nad pakietem uchwał przeniesie się na to posiedzenie, co w 
efekcie usprawni przebieg obrad i realizację porządku sesji. 
 
Radni nie zgłosili sprzeciwu do wniosku. W związku z powyższym prowadząca 
obrady poddała pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie Wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2011-
2015, wraz z autopoprawką. 
 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 0. 
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Uchwała Nr XIII/155/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 roku 

 
w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy K ędzierzyn-Koźle na lata 2011-2015. 
(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 

 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
 
Robert Młodziński poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Tadeusz Urbańczyk poinformował, że Komisja Prawno-Administracyjna przychyliła 
się do wniosków przyjętych na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 
Rodziny w dniu 21 września br., mianowicie: 
 
- w Rozdziale 5 pt. Zasady wynajmowania lokali socjalnych w § 9 ust. 2 wystąpił błąd 
w latach „…umowę najmu można przedłużyć na następny okres nieprzekraczający 
5 lat, jeżeli w okresie…”, poprawka - okres nieprzekraczający 3 lat, 
 
- wniosek o wykreślenie z Rozdziału 12 pt. Przepisy Szczególne z § 23, ust. 
2 mówiący o weryfikacji wniosku (2. Do weryfikacji wniosku, o którym mowa w ust. 
1, stosuje się odpowiednio przepis § 17). 
 
Jednocześnie komisja wnioskowała aby:  
- w Rozdziale 8 pt. „Tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali 
zawierany na czas nieoznaczony, o najem lokali socjalnych i o przedłużenie umowy 
najmu lokalu socjalnego, o zgodę na zamianę lokali i mieszkań niewchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy, o obniżkę czynszu oraz sposób poddania tych 
spraw kontroli społecznej” w § 15 ust. 6 wystąpił błąd w zdaniu: „…odwołania 
zgodnie z przepisami § 13 ust. 4.”, winno być § 13 ust. 3, 
 
- w Rozdziale 13 pt. Przepisy przejściowe i końcowe w § 25 ust. 2 wystąpił błąd 
w zdaniu „Do rozpatrzenia tego odwołania przepis § 10 ust. 4 stosuje się 
odpowiednio.”  winno być § 13 ust. 3. 
 
Komisja jednogłośnie (4 głosy „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały 
wraz z przyjętymi wnioskami. 
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Rafał Olejnik, przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 
poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 6-„za”, 1-„wstrzymuj ący się”, 0-
„przeciw”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle, wraz z wnioskami: 
 
- o zmianę w Rozdziale 12 pt. Przepisy Szczególne § 23, o wykreślenie ust. 2 w/w § 
(2. Do weryfikacji wniosku, o którym mowa w ust. 1, stosuje się odpowiednio przepis § 
17), 
 
- w Rozdziale 5 pt. Zasady wynajmowania lokali socjalnych w § 9 ust. 2 wystąpił błąd 
w latach „…umowę najmu można przedłużyć na następny okres nieprzekraczający 
5 lat, jeżeli w okresie…”, poprawka - okres nieprzekraczający 3 lat. 
 
Prowadząca obrady Elżbieta Czeczot przypomniała, że ww. wnioski były szeroko 
dyskutowane na posiedzeniu komisji finansowo-gospodarczej. 
Po upewnieniu się, że prezydent miasta zaakceptował te wnioski, poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów 
:przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XIII/156/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 roku 

 
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy K ędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 

 
Hubert Majnusz poinformował, że zamierza zwrócić się do wojewody o wyjaśnienie   
wątpliwości, które przedstawił na posiedzeniu komisji finansowej. 
 
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad zbywania komunalnych 
lokali mieszkalnych i użytkowych 
 
Po wysłuchaniu informacji  przewodniczących komisji: 
- Finansowo-Gospodarczej 
- Prawno-Administracyjnej 
- Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 
o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały i stwierdzeniu, że nie ma 
zgłoszeń do dyskusji – prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów 
:przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 0. 
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Uchwała Nr XIII/157/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn- Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zbywania komunalnych lokali mieszkalnych  

i użytkowych 
(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia i wysokości stawki procentowej 

bonifikaty od ceny sprzedaży komunalnego lokalu mieszkalnego i komunalnego 
budynku mieszkaniowego stanowiącego w całości przedmiot najmu lub dzierżawy, 

 
Po wysłuchaniu informacji  przewodniczących komisji: 
- Finansowo-Gospodarczej 
- Prawno-Administracyjnej 
- Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 
o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały i stwierdzeniu, że nie ma 
zgłoszeń do dyskusji – prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów 
:przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2. 
 

Uchwała Nr XIII/158/11 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie warunków udzielania i wysokości stawki procentowej bonifikaty od ceny 
sprzedaży komunalnego lokalu mieszkalnego i komunalnego budynku mieszkalnego 
stanowiącego w całości przedmiot najmu lub dzierżawy  

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości niezabudowanej składającej się 
z działki nr 738/8  o powierzchni 0,3036 ha, położonej w Kędzierzynie -Koźlu w 
obrębie Kłodnica w rejonie ul. Jagiellońskiej, 

 
Po wysłuchaniu informacji przewodniczących komisji: 
- Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
- Finansowo-Gospodarczej 
o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały i stwierdzeniu, że nie ma 
zgłoszeń do dyskusji – prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
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Uchwała Nr XIII/159/11 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
prawa własności nieruchomości niezabudowanej składającej się z działki nr 738/8  
o powierzchni 0,3036 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie Kłodnica w rejonie   
ul. Jagiellońskiej. 

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród za 
wysokie osiągnięcia sportowe oraz rodzaju i wysokości tych nagród, 

 
Ryszard Pacułt poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskami: 
- z „wzoru wniosku o przyznanie nagrody Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle za 
wysokie wyniki sportowe w roku…”, z danych osobowych dotyczących kandydata 
wykreślić „ pkt 3 NIP zawodnika/trenera”, do czasu przyznania nagrody przez 
Prezydenta Miasta, 
 
- w § 2 pkt 2 sformułowanie „za zasługi wniesione w ich osiągnięcie oraz dla osób 
wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej”, zastąpić na: „za zasługi 
wniesione w ich osiągnięcie - oraz osobom wyróżniającym się osiągnięciami 
w działalności sportowej”. 
 
Tadeusz Urbańczyk poinformował, że Komisja Prawno-Administracyjna po krótkiej 
dyskusji i przeanalizowaniu ww. projektu uchwały złożyła wniosek, aby w podstawie 
prawnej w drugim wersie od końca po sformułowaniu „oraz art. 31 ust. 3 ustawy z 
dnia 25 stycznia 2010 r. o sporcie” dodać po przecinku art. 35 ust. 6 „oraz art. 31 
ust. 3, art. 35 ust. 6 ustawy z dnia 25 stycznia 2010 r. o sporcie”. 
 
Z tą poprawką komisja stosunkiem głosów : „za”- 3, „przeciw”- 0, „wstrzymujących 
się”- 2 - pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały. 
 
Prezydent Miasta poinformował, że przyjmuje wnioskowane poprawki. 
 
Grzegorz Chudomięt nawiązując do zapisów w § 2 ust. 1 i 2 zwrócił uwagę, że z grona 
osób, którym mogą być przyznawane nagrody wykluczeni są trenerzy niezrzeszeni w 
klubie sportowym, a których zawodnicy mogą mieć osiągnięcia sportowe. W związku 
z tym proponuje wprowadzenie poprawki, której zapis umożliwi nagradzanie  również 
trenerów niezrzeszonym w klubie sportowym. 
 
Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału RPS zwróciła uwagę na zapisy w § 6 ust. 7 
dot.  uprawnień Prezydenta Miasta. W ramach tych zapisów jest możliwość realizacji 
propozycji radnego i przyznania nagrody również trenerom, w tym trenerom 
niezrzeszonym.  



 16

 
Grzegorz Chudomięt zgodził się z tym wyjaśnieniem, jednocześnie zwrócił uwagę że 
będzie to wyłącznie prerogatywa prezydenta miasta.  
W dalszej części zaproponował aby w § 2 ust. 2 wprowadzić taki zapis, który obejmie 
osoby wymienione w ust. 1. 
 
Radca prawny Leszek Dulęba zgodził się z proponowaną poprawką. 
W związku z powyższym ust. 2 otrzymuje brzmienie: 
2. Nagrody przyznawane mogą być trenerom prowadzącym szkolenia zawodników 
wymienionych w ust.1, osiągających wysokie wyniki sportowe - za zasługi wniesione w ich 
osiągnięcie - oraz osobom wyróżniającym się osiągnięciami w działalności sportowej. 

 
Wnioskowane wyżej poprawki komisji prezydent wprowadził jako autopoprawkę do 
projektu uchwały. W związku z tym nie zostały one poddane pod głosowanie. 
 
W dalszej części realizacji punktu radca prawny Leszek Dulęba zwrócił się z prośbą o 
wykreślenie z  § 6 ust. 7 zapisu „a także wysokości nagrody o której mowa w § 6 ust. 
3-5”.  
Pozostawienie tego zapisu spowoduje, że prezydent wejdzie w kompetencje Rady 
Miasta.  
Ponadto nawiązując do § 6 ust. 2 – wnioskuje o skreślenie zapisu „po opublikowaniu 
niniejszej uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego” i 
wprowadzenie w to miejsce „po wejściu w życie niniejszej uchwały” . 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o opinię prawną, czy zapisy w § 6 ust. 5 umożliwiają 
przyznanie nagrody pojedynczemu zawodnikowi sportowych gier zespołowych, który  
gra w klubie znajdującym się na terenie Kędzierzyna-Koźla, natomiast wysoki wynik 
sportowy osiągnął reprezentując barwy Polski w grze zespołowej. 
 
Radca prawny Leszek Dulęba poinformował, że jego zdaniem w tym przypadku 
zostały spełnione przesłanki do takiej nagrody.  
 
Innych propozycji zmian nie zgłoszono. 
„za” podjęciem uchwały wraz z autopoprawkami oddano 22 głosy, tj. jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr XIII/160/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 września 2011 roku 

 
w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród za wysokie osiągnięcia 
sportowe oraz rodzaju i wysokości tych nagród 

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska 
Opolskiego w Opolu, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz – przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego, 
- Tadeusz Urbańczyk – przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej. 
 
Upewniwszy się, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca Rady Miasta 
Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 20  głosów  
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się”1. 
 

Uchwala Nr XIII/161/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska Opolskiego w Opolu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w 
żłobkach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej 
opłaty za wydłużony wymiar godzin opieki nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za 
wyżywienie oraz warunków całkowitego lub częściowego zwolnienia od 
ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 

 
Przewodniczący Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Ryszard Pacułt 
poinformował, że komisja opiniowała inny projekt uchwały, tj. w sprawie ustalenia 
wysokości opłat i częściowych zwolnień za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych 
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle i do tego projektu (przedłożonego w dwóch wersjach)  
wypracowała opinie i wnioski. Komisja po krótkiej dyskusji i przeanalizowaniu obu 
wersji  projektu uchwały wnioskowała za następującymi zmianami tj.: 
- w § 2 wystąpił błąd w numeracji ust. 1, 3, 4, proponowana zmiana zastąpić 
numerację w tym § kolejno na ust.1, 2 i 3, 
- wykreślenie w § 5 ust. 2 „Wysokość opłaty, o której mowa w ust. 1 ustalona została 
w oparciu o koszty osobowe oraz inne koszty związane ze świadczonymi usługami, 
a następnie odniesiona do „minimalnego wynagrodzenia”, zapis stanowi częściowe 
uzasadnienie uchwały. 
Komisja stosunkiem głosów: 6-„za”, 1-„wstrzymujący się”, 0-głosów „przeciw” 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w wersji I. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja negatywnie zaopiniowała oba warianty  projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat i częściowych zwolnień z opłat za pobyt dziecka w   żłobkach 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn – Koźle. 
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Przewodnicząca Rady Elżbieta Czeczot poinformowała, że w związku z powyższym w 
dniu dzisiejszym został rozdany radnym i wprowadzony pod obrady Rady nowy 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobkach 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej opłaty za 
wydłużony wymiar godzin opieki nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za wyżywienie 
oraz warunków całkowitego lub częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt 
dziecka w żłobku. 
 
Wojciech Jagiełło potwierdził, że poprzedni projekt uchwały był bardzo wadliwy, stąd 
negatywna opinia komisji finansowej. W dalszej części zwrócił się do radcy prawnego 
o ponowne prześledzenie w przedłożonym dzisiaj projekcie uchwały podstawy 
prawnej, gdyż ma wątpliwości czy wszystkie dzienniki zmieniające ustawę o 
samorządzie gminnym oraz ustawę o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 zostały 
wyszczególnione. 
Następnie złożył wniosek aby w  § 1 ust. 1 proponowaną w projekcie uchwały 
stawkę  0,08% minimalnego wynagrodzenia ustalonego zgodnie z zasadami 
określonymi w ustawie z dnia 10 października 2002r. o minimalnym wynagrodzeniu 
za pracę zmienić na 0,06%. Uzasadniając wniosek poinformował, że od nowego roku  
wzrośnie minimalne wynagrodzenie. Jeżeli radni przyjmą wnioskowaną zmianę to 
opłata za pobyt dziecka w żłobku będzie utrzymana na tym samym poziomie. 
Nadmienił również, że opłaty za pobyt dziecka w żłobku ponoszą głównie młodzi 
rodzice będący na dorobku. 
 
Ryszard Pacułt poparł wniosek Wojciecha Jagiełły. 
 
Halina Damas-Łazowska, doradca prezydenta ds. oświatowych poinformowałas, że 
prezydent podtrzymał stawkę zaproponowaną w projekcie uchwały, tj. (0,08%). 
Poinformowała, że średni miesięczny koszt utrzymania dziecka w gminnych żłobkach 
wynosi ok. 1126 zł. Do tej pory opłata za pobyt dziecka w żłobku ponoszona przez 
rodziców wynosi 166,00zł. miesięcznie. Po zmianie wyniesie 231,00 zł. tj. wzrośnie o 
65 zł. Jest to 20% kosztów,  utrzymania dziecka w żłobku, a pozostałą część ponosi 
gmina.  
 
Wojciech Jagiełło ponowił swój wniosek uzasadniając, że przy proponowanej przez 
niego stawce wzrost kosztów nie będzie tak wysoki jak w propozycji prezydenta 
miasta. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na proporcje utrzymania dziecka w żłobku – 
gmina pokrywa 80% natomiast rodzice 20%. 
 
„za” wnioskiem Wojciecha Jagiełły oddano 5 
„przeciw 12 
„wstrzymujących się” 4 głosy 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 



 19

Następnie radca prawny Leszek Dulęba odpowiadając na pytanie radnego Wojciecha 
Jagiełły potwierdził, że przywołana w projekcie uchwały podstawa prawna jest 
poprawna. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 3 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XIII/162/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez 
Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin opieki 
nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków całkowitego lub 
częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku . 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia statutu żłobków prowadzonych przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle 
 
Wojciech Jagiełło poinformował, że nie był w stanie przyjrzeć się przedłożonemu w 
dniu dzisiejszym projektowi uchwały i załączonym statutom. W związku z tym nie 
potrafi dzisiaj podjąć  jakiejkolwiek decyzji w powyższej sprawie. Poprosił o podanie 
powodów nieprzedłożenia tych materiałów pod obrady komisji finansowej, która 
odbyła się dwa dni temu. 
 
Elżbieta Czeczot poinformowała, że na sesji czerwcowej Rada Miasta podjęła uchwałę 
ustalającą statuty żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. Dzisiaj 
przedłożony projekt uchwały i załączone statuty w niewielkiej części różnią się od 
treści uchwalonej. 
 
Następnie głos zabrała Halina Damas-Łazowska, doradca prezydenta ds. oświatowych,  
która uzasadniła wprowadzone zmiany. Polegają one na dodaniu regulacji dotyczących 
sposobu realizacji zadań i celów żłobka (§ 8) oraz rozdziału  pt. „zasady ustalania 
odpłatności w przypadku nieobecności dziecka w żłobku (§ 12)  Na brak tych regulacji 
wskazywał Wojewoda. Podjęcie dzisiaj przez Radę powyższej uchwały skutkować 
będzie  umorzeniem postępowania przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Opolu 
w zakresie uchwały w sprawie ustalenia statutu żłobków. 
 
Wojciech Jagiełło podzielił się uwagą, że tym bardzie niezrozumiały jest dla niego 
fakt, że przy tak niewielkich zmianach radni nie otrzymali wcześniej projektu 
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uchwały. Na zakończenie przypomniał o swoich wątpliwościach do podejmowanej w 
czerwcu uchwały. 
 
Elżbieta Czeczot podzieliła się uwagą, że Wojewoda nie uchylił żadnej dotychczas 
podjętej uchwały oświatowej. 
 
Grzegorz Mankiewicz również poprosił o uzasadnienie trybu przedłożenia radnym 
projektu uchwały, tj. w dniu sesji i z pominięciem branżowej komisji. 
 
Halina Damas-Łazowska uzasadniając przedłożenie nowego projektu uchwały w 
sprawie ustalenia statutów żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle  
wskazała na związek z przedłożonym również dzisiaj projektem uchwały w sprawie  
ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin opieki 
nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków całkowitego lub 
częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku . 
Oba projekty są konsekwencją działań Wojewody, który w skardze do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu z dnia 6 września br. przedstawił 
wątpliwości co do zgodności z prawem uchwały w sprawie ustalenia statutów 
żłobków. Na zakończenie  podkreśliła, że uchwała ta nie została uchylona ani też 
Wojewoda nie stwierdził jej nieważności. Jednak mając na względzie wyższość 
interesu mieszkańców nad udowodnieniem racji przed Sądem Administracyjnym co 
do wykładni – interpretacji przepisów nowej ustawy żłobkowej  - prezydent miasta 
uznał za zasadnie wprowadzenie pod obrady Rady ww. projektu uchwały. 
 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
 

Uchwała Nr XIII/163/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2011 r. 
 

w sprawie ustalenia statutów żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn -Koźle. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/98/11 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle z dnia 28 kwietnia 2011r. w sprawie opłat za świadczenie usług wykraczających 
poza realizację podstawy programowej wychowania przedszkolnego w przedszkolach 
i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę 
Kędzierzyn-Koźle 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej poinformował, że 
Komisja  jednogłośnie (7 głosów „za”)   pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformował, że w trakcie prac 
związanych z zaopiniowaniem ww. projektu uchwały radny Wojciech Jagiełło złożył 
wniosek o wprowadzenie zapisu do uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/98/11 
Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia  28 kwietnia 2011r. w sprawie opłat za 
świadczenia usług wykraczających  poza realizację……” 

o następującej treści „w § 3 ust.2 otrzymuje brzmienie: Za każdą rozpoczętą godzinę 
świadczeń o których mowa w ust. 1 ustala się opłatę w wysokości 0,1% aktualnie 
obowiązującej stawki minimalnego wynagrodzenia.” 
Jednocześnie wprowadzony zapis znajduje się w ustępie 1 przesuwając numerację 
ustępu 1 na ustęp 2 i ustęp 2 na ustęp 3.  
Komisja Finansowo - Gospodarcza wniosek zaopiniowała pozytywnie  (stosunkiem głosów: 
„za” – 3 głosy, „przeciw” – 2 głosy ,  „wstrzymujących się” – 4 głosy). 

 
Projekt uchwały  wraz z przyjętym wnioskiem komisja zaopiniowała pozytywnie 
(stosunkiem głosów: „za” – 6 głosów , „przeciw” – 0,  „wstrzymujących się” –3 głosy ) 

Wojciech Jagiełło uzasadniając wnioskowaną zmianę poinformował, że uchwała z 
dnia 28 kwietnia 2011 roku była mocno przez niego kontestowana z powodu wad 
prawnych. Wątpliwości do uchwały Nr VIII/98/11 podzielił również Wojewoda, który 
wniósł skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu o stwierdzenie jej 
nieważności. Dzisiejsza propozycja zmiany uchwały uwzględnia zarzuty Wojewody 
przedstawione w skardze. Ponadto przyjęcie jego wniosku spowoduje utrzymanie 
opłat na tym samym poziomie.  
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta poinformował, że nie przyjmuje wniosku komisji. 
 

Rafał Olejnik zaproponował aby dyskusję ograniczyć do zmian zaproponowanych w 
projekcie uchwały, w którym zostały uwzględnione zarzuty Wojewody. Natomiast jest 
przeciwny dyskusji na temat stawek opłat, gdyż Rada w kwietniu w tej sprawie zajęła 
stanowisko. 
 
Leszek Dulęba, radca prawny, na wstępie tytułem sprostowania poinformował, że  
uchwała nr VIII98/11 na dzień dzisiejszy jest aktem obowiązującym, została 
opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego. Po publikacji 
uchwały Wojewoda wniósł skargę do WSA w zakresie sposobu rozliczania 
nieobecności dzieci w przedszkolu twierdząc, że zaproponowane dniowe rozliczanie 
nieobecności jest niezgodne z zasadną ekwiwalentności świadczeń. Stąd nowy projekt 
uchwały wprowadzający zmiany do uchwały Nr VIII/98/11. Zaplanowana na 20 
października br. rozprawa, po podjęciu tej uchwały zakończy się umorzeniem 
postępowania.  
W dalszej części poinformował o prawnych aspektach dot. zaskarżenia uchwały przez 
Wojewodę w kontekście podjęcia przez Radę uchwały zmieniającej uchwałę 
Nr VIII/98/11.  Podzielił się  jednocześnie opinią, że jako radca prawny uważa, że 
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godzinowe rozliczanie nieobecności dzieci jest nieuprawnione i nie wynika wprost z 
przepisów.  
Na zakończenie zasygnalizował o obawach dyrektorów dot. utrudnień na jakie mogą 
napotkać przy godzinowym rozliczania nieobecności dzieci.  
 

Wojciech Jagiełło zwrócił uwagę na rolę orzecznictwa w procesie legislacyjnym  oraz 
podzielił się wątpliwościami czy wszystkie dzienniki ustaw zostały wyszczególnione 
w podstawie prawnej. Na zakończenie ponownie uzasadnił swój wniosek 
przedstawiony i zaakceptowany na posiedzeniu komisji finansowej.  
 
Leszek Dulęba potwierdził, że w podstawie prawnej nie wyszczególniono dzienników 
ustaw z 2011 r.   
 
W dalszej dyskusji głos zabrali: Grzegorz Chudomięt, Halina Damas-Łazowska, 
Wojciecha Jagiełło, Rafał Olejnik – dyskusja dotyczyła różnej interpretacji przepisów 
ustawy o systemie oświaty i skutków z tego wynikających.  
  
Następnie przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie: 
Wniosek Komisji Finansowo-Gospodarczej o wprowadzenie zapisu do uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr VIII/98/11 Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle z dnia  28 
kwietnia 2011r. w sprawie opłat za świadczenia usług wykraczających  poza 
realizację……” 
o następującej treści w § 3 ust.2 otrzymuje brzmienie: Za każdą rozpoczętą godzinę 
świadczeń o których mowa w ust. 1 ustala się opłatę w wysokości 0,1% aktualnie 
obowiązującej stawki minimalnego wynagrodzenia.” 
Jednocześnie wprowadzony zapis znajduje się w ustępie 1 przesuwając numerację 
ustępu 1 na ustęp 2 i ustęp 2 na ustęp 3.  
„za” oddano 3 głosy 
„przeciw” 12 
„wstrzymujących się” 7 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały: 
„za” oddano 19 głosów 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się 2 głosy. 

Uchwała Nr XIII/164/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę Nr VIII/98/11 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 28 kwietnia 2011r. 
w sprawie opłat za świadczenie usług wykraczających poza realizację podstawy programowej 
wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad udzielania dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce w Gminie Kędzierzyn-Koźle 

 
Elżbieta Czeczot na wstępie upewniła się jak powinien brzmieć tytuł projektu 
uchwały, gdyż są rozbieżności czy powinien być zapis dot. zasad ustalana czy 
udzielania dotacji celowej. 
Radca prawny poinformował że powinien być zapis „ustalenia”. 
 
Następnie Ryszard Pacułt poinformował o pozytywnej opinii Komisji OKiKF do ww. 
projektu uchwały.  
 
Robert Młodziński poinformował, że komisja finansowo-gospodarcza przyjęła 
wniosek radnego Wojciecha Jagiełły o wprowadzenie do § 1 opiniowanego projektu 
uchwały  ust 3 w brzmieniu: 
„Dotacja o której mowa w ustępie 1 zwiększa się o 30% na dziecko niepełnosprawne lub 
poniżej roku.” 

Ponadto Wojciech Jagiełło wskazał na konieczność uzupełnienia podstawy prawnej 
uchwały ponieważ nie został wyszczególniony Dziennik Ustaw Nr 171 poz. 1016 z 2011 r. 
Z tą poprawką komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wojciech Jagiełło podziękował radnemu Andrzejowi Kopeciowi za inicjatywę 
uchwałodawczą, której efektem jest przedłożony w dniu dzisiejszym projekt uchwały. 
 
Andrzej Kopeć podziękował urzędnikom, tj. p.Halinie Damas-Łazowskiej i 
pracownikom  Wydziału Oświaty i Kultury za sprawne procedowanie jego inicjatywy 
uchwałodawczej i cenne wskazówki upraszczające zapisy w pierwszej wersji projektu 
uchwały. 
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że dotacja jest ustalona kwotowo, a nie 
procentowo, co będzie miało następstwa w kolejnych latach. Ponadto złożył gratulacje 
autorowi inicjatywy uchwałodawczej oraz zwrócił się z prośbą do prezydenta aby w 
przyszłym roku przedstawił Radzie informację ile w mieście powstało podmiotów 
prowadzących żłobki lub kluby dziecięce. 
 
Po upewnieniu się, że radny Andrzej Kopeć (autor projektu uchwały) zaakceptował 
wnioskowane przez komisję finansowo-gospodarczą uzupełniania, przewodnicząca  
obrad poddała projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XIII/165/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie wysokości i zasad ustalenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki lub kluby dziecięce w Gminie Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
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12..Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do przekształcenia 
zakładu budżetowego pod nazwą Miejskie Składowisko Odpadów w Kędzierzynie-
Koźlu 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przedstawili 
przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej i przewodniczący Komisji  
Prawno-Administracyjnej. 

 
Radni nie wnieśli uwag podejmując uchwałę stosunkiem głosów : „za” 19, 
„przeciw” 1, „wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XIII/166/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie podjęcia działań zmierzających do przekształcenia zakładu budżetowego 

pod nazwą Miejskie Składowisko Odpadów w Kędzierzynie-Koźlu. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do przekształcenia 
zakładu budżetowego pod nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przedstawili 
przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej i przewodniczący Komisji  
Prawno-Administracyjnej. 

 
Radni nie wnieśli uwag podejmując uchwałę stosunkiem głosów : „za” 17, 
„przeciw” 1, „wstrzymujących się” 2 głosy. 
 

Uchwała Nr XIII/167/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie podjęcia działań zmierzających do przekształcenia zakładu budżetowego 

pod nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości stanowiącego 

regionalną pomoc inwestycyjną, 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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O dodatkowe informacje na temat czasu  trwania programu regionalnej pomocy 
inwestycyjnej i obszaru, którego ww. program dotyczy poprosili Zbigniew Barszcz i 
Grzegorz Chudomięt. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował o uwagach podmiotów gospodarczych 
zlokalizowanych poza Gliwicką Specjalną Strefą Ekonomiczną - zwracali oni uwagę 
na  uprzywilejowanie podatkowe dla podmiotów zlokalizowanych w tej strefie.  
 
Alina Janik poinformowała o zachętach stworzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle 
dla podmiotów zlokalizowanych poza strefą ekonomiczną.  
 
Grzegorz Chudomięt podzielił się swoimi spostrzeżeniami dot. tworzenia specjalnych 
stref ekonomicznych.  
 
Radni nie wnieśli uwag podejmując uchwałę stosunkiem głosów: „za” 18, 
„przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XIII/168/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r.  

 
w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości  

stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

dziennych stawek opłaty targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, 
zarządzania poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości ich wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień z opłaty targowej na terenie 
Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
Łukasz Szostak, z-ca przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej 
poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały. 
 
Radni jednogłośnie, tj. 18 głosów „za” podjęli uchwałę.  
 

Uchwała  Nr XIII/169/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r.  

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień z 
opłaty targowej na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie . zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty 
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso, 

 
Łukasz Szostak, z-ca przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej 
poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały. 
 
Radni jednogłośnie, tj. 18 głosów „za” podjęli uchwałę.  
 

Uchwała Nr XIII/170/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011  
 
Łukasz Szostak, z-ca przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej 
poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Adam Sadłowski poprosił o uzasadnienie przeznaczenia kwoty na zakup sprzętu dla 
SP ZOZ. 
 
Alina Janik uzasadniła dotację dla SP ZOZ Kędzierzyn-Koźle w łącznej kwocie 1 mln. 
350 tys.zł. (1 mln na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Dofinansowanie prac 
budowlano-instalacyjnych dla potrzeb oddziału ortopedii budynku szpitala – SP ZOZ”  
i 350 tys.zł. na dofinansowanie zakupu sprzętu dla potrzeb szpitala SP ZOZ. 
 
Grzegorz Mankiewicz przypomniał o deklaracji pani prezydent (złożonej na 
posiedzeniu komisji finansowo-gospodarczej), że do końca października radni 
otrzymają plan najważniejszych zadań inwestycyjnych na bieżącą kadencję, z 
wyszczególnieniem kosztów  ponoszonych przez gminę i źródła finansowania tych 
zadań. 
W dalszej części podzielił się obawami na temat środków wydatkowanych na 
realizację przedsięwzięcia pn. „Budowa kompleksu basenowo-rekreacyjnego”. 
Zwrócił uwagę, że prezydent drugi raz występuje o środki na realizację ww. 
przedsięwzięcia, tj. pierwszy raz na opracowanie studium programowo-
przestrzennego, a drugi na opracowanie biznesplanu wraz z analizą finansową kosztów 
realizacji i eksploatacji oraz rozstrzygnięciem kwestii wyboru formuły dot. realizacji 
ww przedsięwzięcia. Jego obawy wiążą się z faktem, że środki przekazywane są w 
trybie bezprzetargowym i dotyczą jednej inwestycji. 
Ponadto nawiązał do środków zaplanowanych dla SP ZOZ – zastrzegł, że nie jest 
przeciwny takim wydatkom i ma świadomość w jakiej sytuacji jest SP ZOZ i Powiat -  
jednak chciałby otrzymać informację, czy planuje się przekształcić ww.  Zakład w 
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spółkę, a jeżeli tak to prosi aby temat ten przybliżyć radnym z wyszczególnieniem 
zaangażowania finansowego gminy na rzecz SP ZOZ. Jeżeli prezydent planuje dalsze 
wydatki  dla SP ZOZ to również to zadanie należałoby umieścić w planie zadań na tę 
kadencję.  
 
Halina Fogel nawiązując do wydatków zaplanowanych na promocję miasta  przez klub 
sportowy ZAKSA SA. – poprosiła o informację, czy klub rozliczył się z poprzednich 
wydatków na promocję miasta. Jej zdaniem kwota 200tys. zł. jest za wysoka, a w 
związku z tym proponuje aby 100 tys. zł z tej kwoty przeznaczyć na sport dla dzieci i 
młodzieży. 
 
Wyjaśnień udzielili Alina Janik, Grzegorz Mankiewicz i prezydent miasta – 
poinformowali o dużych zasługach ww. klubu sportowego w promowaniu miasta oraz 
przedstawili zasady rozliczania się z przekazywanych środków. Klub sportowy 
ZAKSA w ramach kontraktu realizuje usługę promującą miasto. 
 
Grzegorz Chudomięt przedstawił pytanie, czy w świetle kwot przekazywanych dla KS 
ZAKSA SA.  nie jest zasadne przystąpienie Gminy jako udziałowca do tej spółki. 
Andrzej Kopeć podzielił się uwagą, że gmina pośrednio jest już udziałowcem, gdyż  
gminna spółka MWiK  ma udziały w ZAKSA SA. 
 
Hubert Majnusz poparł prośbę Grzegorza Mankiewicza  by prezydent przedstawił  
informację na temat pozyskania środków na sfinansowanie zadania pn. budowa 
kompleksu basenowo-rekreacyjnego. Ponadto zwrócił się z prośbą aby kolejne 
dodatkowe środki dla SP ZOZ zaplanować na poprawę warunków na oddziale 
pediatrii. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta potwierdził potrzebę poprawienia warunków na 
ww. oddziale. Jednocześnie poinformował o uwarunkowaniach ekonomicznych 
mających wpływ na decyzję dyrektora SP ZOZ  przy ustalaniu listy zadań 
priorytetowych i wnioskowaniu o środki. 
Udzielając odpowiedzi na pytanie dot. finansowania parku wodnego poinformował o 
zleceniu opracowania, w którym będzie wskazana najkorzystniejsza droga realizacji 
tego zadania z uwzględnieniem kosztów realizacji i eksploatacji. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała projekt 
uchwały i autopoprawkę  pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
 

Uchwała Nr  XIII/ 171 /11    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  28 września 2011r.     

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej policji  
 
Robert Młodziński poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radni jednogłośnie, tj. 20 głosów „za” podjęli uchwałę.  
 

Uchwała Nr XIII/172/11 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie przekazania środków finansowych dla policji 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej 

 
Robert Młodziński poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – wraz z autopoprawką. 

 
Stanisław Gładysz zwrócił się z prośbą o zorganizowanie szkolenia dla radnych na 
temat zasad ustalania prognozy finansowej. 
 
Elżbieta Czeczot poinformowała o wniosku radnego Telesfora Jankowskiego, który 
również prosi o takie szkolenie. 
Następnie po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, poddała projekt uchwały wraz 
z autopoprawką pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
 

Uchwała Nr XIII/173/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie stawek dotacji 
przedmiotowych dla zakładów budżetowych na rok 2011. 

 
Robert Młodziński poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – wraz z autopoprawką. 
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Radni nie wnieśli uwag  podejmując uchwałę stosunkiem głosów:  „za” 19, 
„przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 2 głosy. 
 

Uchwała Nr XIII/174/11     
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 września 2011r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych 

dla zakładów budżetowych na rok 2011. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Pani Aliny Janik ze stanowiska  Skarbnika 

Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 
Głosowanie uchwały poprzedziły wystąpienia: 
- Tomasza Wantuły, prezydenta miasta 
- oraz radnych: Wojciecha Jagiełły, Andrzeja Kopecia, Grzegorza Mankiewicza i 
Elżbiety Czeczot, przewodniczącej Rady Miasta. 
Wszyscy bardzo ciepło wypowiadali się na temat współpracy z Panią Skarbnik, 
podkreślali jej  fachowość i wiedzę. 
Podziękowania zostały dopełnione kwiatami i brawami na stojąco. 
 
Okolicznościowe wystąpienie wygłosiła również Pani Alina Janik, która podziękowała 
radnym, prezydentom miasta Wiesławowi Fąfarze i Tomaszowi Wantule za 
współpracę. 
 
Rada jednogłośnie, tj. 22 głosami „za”  podjęła uchwałę. 
 

Uchwała Nr XIII/175/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie odwołania Pani Aliny Janik ze stanowiska  

Skarbnika Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
22. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Pani Joanny Hariasz na stanowisko 

Skarbnika Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 
Wniosek o powołanie Pani Joanny Hariasz na stanowisko Skarbnika Miasta 
Kędzierzyn-Koźle przedstawił prezydent miasta. 
 
Radni  jednogłośnie, tj. 22 głosami „za” podjęli uchwałę. 
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Uchwała Nr XIII/176/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie powołania Pani Joanny Hariasz na stanowisko  

Skarbnika Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
Ad. 8. 
Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Chudomięt poinformował, że komisja 
po zapoznaniu się z treścią skargi : 
1) Państwa (...)* 
2) Pani (...)* 
3) Pani (...)* 
na opieszałe działania dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Kędzierzynie-Koźlu  i „władz Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle jako organu 
nadrzędnego”, w tym braku podjęcia skutecznych czynności mających na celu 
ustalenie stanu faktycznego na potrzeby prowadzonego postępowania 
administracyjnego, w szczególności zapewnienia rzetelnej wyceny kosztów 
remontu/odbudowy budynku mieszkalnego 
 
 - przyjęła wniosek aby zgodnie z art. 229 ust. 2 Kodeksu postępowania 
administracyjnego przekazać ww. skargi do Wojewody Opolskiego do rozpatrzenia 
zgodnie z właściwością. 
W dalszej części uzasadnił stanowisko Komisji Rewizyjnej.  
 
Radni nie wnosząc uwag, jednogłośnie, tj. 22 głosy „za” przyjęli wniosek Komisji 
Rewizyjnej i tym samym podjęli uchwały: 
 

Uchwała Nr XIII/177/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa (...)* na opieszałe działania dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu  i „władz 
Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle jako organu nadrzędnego”, w tym braku 
podjęcia skutecznych czynności mających na celu ustalenie stanu faktycznego na 
potrzeby prowadzonego postępowania administracyjnego, w szczególności 
zapewnienia rzetelnej wyceny kosztów remontu/odbudowy budynku mieszkalnego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
 

Uchwała Nr XIII/178/11 
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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 września 2011 r. 
 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani (...)*  na opieszałe działania dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu  i „władz Urz ędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle jako organu nadrzędnego”, w tym braku podjęcia skutecznych 
czynności mających na celu ustalenie stanu faktycznego na potrzeby prowadzonego 
postępowania administracyjnego, w szczególności zapewnienia rzetelnej wyceny 
kosztów remontu/odbudowy budynku mieszkalnego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 

Uchwała Nr XIII/179/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani (...)* na opieszałe działania dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu  i „władz Urz ędu Miasta 
Kędzierzyn-Koźle jako organu nadrzędnego”, w tym braku podjęcia skutecznych 
czynności mających na celu ustalenie stanu faktycznego na potrzeby prowadzonego 
postępowania administracyjnego, w szczególności zapewnienia rzetelnej wyceny 
kosztów remontu/odbudowy budynku mieszkalnego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Ponadto w trakcie realizacji punktu radny Grzegorz Peczkis przedstawił informację o 
wynikach kontroli w Wydziale Organizacyjnym i Wydziale Finansowym Urzędu 
Miasta w temacie „Naliczenie i rozliczenie Funduszu Świadczeń Socjalnych za rok 
2010 w Urzędzie Miasta.” 
W toku kontroli zespół kontrolny nie stwierdził żadnych uchybień i nieprawidłowości. 
 
Ad. 9. 
Wybory ławników sądowych na kadencję 2012-2015. 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu zgłoszeń kandydatów na ławników 
sądowych na kadencję 2012- 2015 przedstawił Tadeusz Urbańczyk, przewodniczący 
komisji prawno-administracyjnej. 
 (pisemna opinia przekazana radnym w materiałach na sesję dołączona została do nin. 
protokółu). 
 
O dodatkowe informacje będące uzupełnieniem pisemnej opinii poprosili radni: 
Rafał Olejnik, Ryszard Pacułt i Grzegorz Mankiewicz. Pytania dotyczyły treści art. 
190 kk.  i 276 kk. 
 
Radca prawny Maciej Pająk udzielił stosownych wyjaśnień.   
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Z uwagi na fakt, że wyboru ławników sądowych należy dokonać w tajnym głosowaniu 
przystąpiono do wyboru komisji skrutacyjnej. 
 
- Zygmunt Derej zgłosił kandydaturę Huberta Majnusza – radny odmówił udziału 
w pracach komisji 
- Rafał Olejnik zgłosił kandydaturę Zbigniewa Barszcza – radny wyraził zgodę 
- Halina Mińczuk zgłosiła ponownie kandydaturę Huberta Majnusza – tym razem 
radny wyraził zgodę 
- Halina Fogel zgłosiła akces do pracy w komisji. 
Radni jednogłośnie, tj. 18 głosów „za”  zamknęli listę kandydatów i zatwierdzili skład 
komisji skrutacyjnej w osobach: Zbigniew Barszcz, Halina Fogel i Hubert Majnusz. 
 
Następnie komisja skrutacyjna udała się do oddzielnego pomieszczenia biurowego w 
celu przygotowania kart do tajnego głosowania. 
 
Prowadząca obrady ogłosiła przerwę na czas przygotowania kart do tajnego 
głosowania (przerwa trwała od 22.45 do 22.55) 
 
Po wznowieniu obrad przewodniczący komisji skrutacyjnej Hubert Majnusz objaśnił 
zasady głosowania. Następnie radni na podstawie listy obecności otrzymali karty do 
głosowania i po dokonaniu stosownych skreśleń wrzucili je  do urny. 
Komisja skrutacyjna udała się do oddzielnego pomieszczenia biurowego w celu 
sporządzenia protokołu z tajnego głosowania. 
 
(W czasie prac komisji skrutacyjnej nad ustaleniem wyników z tajnego głosowania radni 
zrealizowali punkt 10 i 11 porządku obrad  dot. interpelacji oraz wolnych wniosków). 
 
Po zakończeniu prac komisji skrutacyjnej, przewodniczący komisji skrutacyjnej 
Hubert Majnusz odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach 
ławników do sądów powszechnych sporządzony na sesji w dniu 28 września 2011 roku 
na kadencję od 2012 r. do 2015r. 

Na podstawie protokółu komisji skrutacyjnej, w wyniku tajnego głosowania 
wybrani zostali na ławnika: 

1) do Sądu Okręgowego w Opolu do orzekania w pozostałych sprawach – Stanisław 
Sikorski.  

2) do Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu do orzekania w sprawach z zakresu prawa 
pracy: 
a) Jolanta Andros 
b) Grzegorz Chachuła 
c) Krystyna Kiziak 
d) Jolanta Konsek 
e) Małgorzata Mańka 
f) Barbara Romana Paluszek 
g) Grażyna Piechaczek 
h) Urszula Powęzka 
i) Monika Maria Przezdzienk 
j) Małgorzata Danuta Skrzypczak 
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k) Anna Sadowa 
                

3) do Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu do orzekania w pozostałych sprawach: 
a) Betlej Ewa Maria     
b) Binek Franciszek 
c)  Gielas Jan Józef 
d) Gładysz Alicja Janina  
e)  Goździk Teresa 
f) Grzelińska-Jatczak Urszula 
g) Kałużyńska Marianna 
h) Krakowiak Marlena 
i) Krut Bożena 
j)  Kuźma Helena Maria 
k) Kwiatkowski Tadeusz 
l) Lewandowska Janina 
m)  Łyczkowska Krystyna 
n) Michałowska Marzena Dorota   
o) Niewiadomski Wojciech Zenon 
p) Orlik Alicja Maria 
q) Otręba Kazimiera Wiktoria    
r)  Pałosz Ewa Lucyna 
s)  Podgrocka Jolanta Małgorzata 
t) Rawski Adam   
u) Rogowska Maria Dorota 
v) Sadkowska Danuta Franciszka        
w) Skuza Kazimierz  
x) Smyczek Katarzyna Małgorzata     
y) Żyła Bożena Danuta          

 
Kandydatka Tumiłowicz Jadwiga Bogusława nie została wybrana.          
                            

Nie dokonano wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Opolu do orzekania z zakresu 
prawa pracy w związku z brakiem kandydatów. 

Protokół komisji skrutacyjnej  dołączony do nin. protokółu 
 

Uchwała Nr XIII/180/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 września 2011 r. 

 
w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2012-2015 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 

Ww. uchwała została poddana pod głosowanie: za głosowało 18 radnych, przeciw 2, 
wstrzymujących się 0. 
Grzegorz Chudomięt poprosił o zapis w protokóle, że nie brał udziału w głosowaniu, gdyż 
uważa, że nie ma potrzeby głosowania powyższej uchwały. 
 
Ad. 10. 
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Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje 
i zapytania. 
 
Ryszard Pacułt nawiązując do pisemnego zaproszenia na uroczyste obchody 72 
rocznicy wybuchu II wojny światowej zwrócił uwagę na błędną nazwę pomnika, tj. na 
zaproszeniu jest nazwa „Pamięci Poległych w czasie II wojny światowej” a poprawna 
nazwa pomnika brzmi „Ofiarom Wojny”. 
 
Kolejna uwaga dotyczyła treści zaproszenia na uroczystości zorganizowane 17 
września. Jeden z punktów programu uroczystości brzmi „Uroczysta msza święta w 
kościele pw. Ducha Świętego Najświętszej Marii Panny Matki Kościoła na osiedlu 
Piasty”  - powinno być osiedle Piastów. 
Ustalono, że ww. zaproszenia wystosowały Władze Powiatu. 
Zaapelował aby w przyszłości uważniej redagować zaproszenia i stosować poprawne 
nazwy. 
 
Andrzej Kopeć poprosił o informację na temat realizacji jego wniosku o wyburzenie 
muru w Parku Pojednania. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta poinformował, że na dzień dzisiejszy Starosta 
Powiatu nie zgodził się na realizację wniosku. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o bliższą informację na temat publikowanych w 
mediach wiadomości o przejęciu w zarząd gminy kilku dróg powiatowych. 
 
Stan faktyczny przedstawili prezydent miasta i Marek Mazurkiewicz, kierownik 
Wydziału Zarządzania Drogami. Z wypowiedzi wynika, że medialne informacje są 
przedwczesne. Władze miasta wystosowały pismo do Powiatu o gotowości do 
rozmów, jednak na określonych zasadach. 
 
Halina Mińczuk przedstawiła  problem mieszkańców ulicy Koszykowej 11. 
 
Telesfor Jankowski poinformował o wniosku Komisji Strategii i Rozwoju 
o zorganizowanie szkolenia dla radnych na temat wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Prezydent Miasta zadeklarował pomoc w tej kwestii. 
 
Grzegorz Mankiewicz podzielił się swoimi wątpliwościami na temat potrzeby 
organizowania takiego szkolenia. 
 
Grzegorz Paczkis ponownie poruszył problem remontu nawierzchni ulicy J. Bema i al. 
Partyzantów.  
 
Grzegorz Chudomięt ponowił prośbę o usunięcie zeschłych drzew w okolicy 
ul. Lompy. 
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Ad. 10. 
Wolne wnioski 
 
Prowadząca obrady poinformowała o wniosku podpisanym przez ośmiu radnych o 
przywrócenie  krzyża do sali obrad Urzędu Miasta. 
 
Ryszard Pacułt zaproponował aby projektowane publikacje promujące miasto (np. 
kalendarze, wydawnictwa i inne gadżety) kierować do skonsultowania właściwej 
komisji problemowej. 
 
Prezydent Miasta zgodził się z tą sugestią.   
 
W dalszej części realizacji punktu odbyła się krótka dyskusja na temat planowanego 
remontu wiaduktu PKP. 
 
Mirosław Wantuła zwrócił się z prośbą do skarbnika miasta o przygotowanie na 
posiedzenie komisji finansowej informacji na temat ilości płatników podatku rolnego, 
jaka jest powierzchnia z której pobierany jest ten podatek i jakiej kwoty dotyczy. 
Joanna Hariasz zadeklarowała przygotowanie ww. informacji. 
 
Kolejnym tematem dyskutowanym w punkcie „wolne wnioski” był problem dot. stref 
płatnego parkowania. Radni wymieniali uwagi i sugestie na temat ewentualnych 
zapisów w projektowanej uchwale.  
Zastanawiano się nad usunięciem zapisów dot. uprawnień do bezpłatnego parkowania 
dla niektórych służb miejskich i stworzenia różnych cen za parkowanie w zależności 
od położenia parkingu w mieście. Ponadto dyskutowano możliwość wprowadzenia 
stref ograniczonego parkowania. 
 
Hubert Majnusz przedstawił problem braku tabliczek z nazwami ulic (część ulic jest 
nieoznakowana co utrudnia dojazd pod właściwy adres np. karetkom pogotowia). 
Ponadto poprosił o informację na temat wyników rozmów prezydenta miasta ze 
starostą w sprawie chodnika przy ul. Brzechwy. 
 
Elżbieta Czeczot poinformowała, że na  sesji Rady Powiatu, która odbędzie się 29.09. 
będzie rozstrzygnięta między innymi kwestia przetargu na wykonanie chodnika. 
Ewa Dudzińska poinformowała, że w sprawie tabliczek zostaną podjęte stosowne 
działania, natomiast odpowiedź w sprawie chodnika zostanie udzielona po 
zasięgnięciu stosownych informacji. 
 
Ad. 11. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Czeczot  zamknęła  XIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
Przewodnicząca obrad 

Elżbieta Czeczot  
 
Sesja zakończyła się o godz. 00.35 
Protokółowała  H. Olkowska 
 


